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امام جمعه تبریز:

از تهدید سخت ترسی نداریم؛ مسئلهی اصلی تهدید نرم است

امام جمعه تبریز گفت: مسئلهی اصلی تهدید نرم است، اینکه افکار مردم را تغییر دهند...

ایسنا/آذربایجان شرقی امام جمعه تبریز گفت: مسئله ی اصلی تهدید نرم است، اینکه افکار مردم را تغییر دهند با بیان اینکه ما از
تهدید سخت، ترسی نداریم و هیچ کسی هم جرعت تهدید سخت علیه ایران را ندارد، گفت: مسئله ی اصلی اما تهدید نرم

است، اینکه افکار مردم را تغییر دهند.
حجت الاسلام و المسلمین احمد مطهری اصل، جمعه سوم اسفند در خطبه های این هفته ی نماز جمعه تبریز، اظهار کرد: قلب
انسان به درد می آید که تبلیغات مسموم دشمن نشان می دهد که مردم شرایط اقتصادی بدی دارند در حالیکه طبق آمار انجام

گرفته بیشتر مردم مشکلات اقتصادی نداشته و فقط عده ای با مشکلات معیشتی مواجه هستند.
وی ادامه داد: برای مدیریت این مسئله دولت به کسانی که ضعف معیشتی دارند رسیدگی کرده و مردم نیز در مساجد و

حسینیه ها جمع شده و در ماه مبارک رمضان به کسانی که نیاز دارند کمک کنند.
امام جمعه تبریز با بیان اینکه از فرمانداری تبریز درخواست کرده ایم تا دستفروشان را ساماندهی کنند، افزود: به گونه ای مدیریت

شود که هم دستفروشان کار کرده و رزق خود را دربیاورند و هم کسبه و تجار ضرر نکنند.
مطهری اصل تأکید کرد: دیدار با رهبر معظم انقلاب بسیار باشکوه بود و آرزو کردم ای کاش تمامی آذری ها در دیدار با رهبری

حضور داشته و شعارهای خود را به گوش تمامی دنیا می رساندند.
امام جمعه تبریز ادامه داد: رهبر معظم انقلاب از شهدای خدمت به خصوص شهید آیت الله آل هاشم تجلیل کردند، این ها نشان

می دهد که رهبرمان شهدای خدمت را فراموش نکرده اند
وی اضافه کرد: کجا دنیا علیه ایران است؟ پس این همه کشورهایی که با ایران معاملات اقتصادی دارند، از جای دیگری آمده اند؟

فقط آمریکا و چند کشور دیگر است که همه به دروغ خواهان مذاکره با ایران بوده و از اولین روز انقلاب علیه ایران بوده اند.
مطهری اصل افزود: رهبر انقلاب از جوانان آذری درخواست کردند تا مقابل دشمن در فضای مجازی تولید محتوا کنند و اجازه ندهند

که دشمن افکار عمومی مردم را عوض کنند.
وی با اشاره به اینکه تشییع جنازه سید شیخ حسن نصرالله روز یکشنبه در لبنان برگزار خواهد شد، تاکید کرد: مردم ایران نیز در

بزرگداشت این بزرگمرد در کنار مردم لبنان خواهند بود.
امام جمعه تبریز با تاکید بر ضرورت صرفه جویی در مصرف انرژی ، اظهار کرد: شاید ما متوجه نباشیم اما جاهایی وجود دارد که

استفاده زیاد و بی رویه انرژی موجب می شود تا برق و گاز به آنها نرسد.
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